
FAU, referat 04.03.24 

Til stede: 

Katrine Fjelde Amdal 

Ragnhild Tytlandsvik 

Øyvind Mikal Ur 

Linn Susanne Neverdahl 

Leif Petter Sigmundstad 

Randi Holta 

Hanne Grytdal 

Wenche Langvik Voster 

 

 

Saker: 

Skolen har nå fått ny hjemmeside: Nordre Strand oppvekstsenter - Strand kommune Fra nå av vil 
alle referat fra FAU møter bli lagt ut her, i stedet for at vi sender dem i Messenger grupper til 
klassene.   

 

Vi tar imot KFU (kommunalt foreldreutvalg) her på Fiskå 17.04.24. Øyvind Mikal og Leif Petter 

stiller fra FAU. Vi ser at KFU diskuterer en del saker som ikke angår oss. Vi vil derfor etter 

møtet se litt nærmere på vår deltakelse i dette forumet. Er det relevant å alltid være med, eller 

bare i saker som evt angår oss også. 

 

Hvordan kan vi få inn penger til FAU? Tidligere fikk vi inn en del på kakesalg når det var grillfest 

til sommeren. Vi tar opp på møtet før sommeren om vi skal starte med det igjen. I tillegg 

vurderer vi også å gjennomføre en trimbingo for alle en søndag til høsten, der vi også kan få inn 

penger. 

 

På 7. trinn pleier de å ha en tur til Kongeparken i skoletiden. Den er ikke i skolens regi, men 

foreldrenes. Dersom det viser seg at noen ikke har råd til å la barnet sitt delta, vil FAU sponse 

dette. Leif Petter vil skrive om dette til foresatte på 7. trinn i år, og informere om hvor de kan 

henvende seg. 

 

Vi har fått tilbakemelding på at temauka var vellykket, og godt likt av store og små. 

Karneval var det også positiv respons på.  

 

Vi har ikke fått tilbakemelding på dårlig oppførsel blant elever på buss etter at det ble sendt 

skriv hjem. Det er kommet klager på busselskapet om busser som kjører for fort og glemmer å 

https://www.strand.kommune.no/tjenester/skole-og-utdanning/grunnskoleopplaring/barneskolene/nordre-strand/


kjøre innom skolen og hente elever. Linn Susanne har ført opp alle avvik som har vært med 

Sørskårbussen dette skoleåret. Vi ønsker et møte med Boreal. Vi drøfter med rektor om 

ledelsen på skolen inviterer til et møte med Boreal der noen fra FAU er representert, eller om vi 

skal invitere Boreal på vårt neste FAU møte.     

 

Det er ok at FAU medlem og klassekontakt er den samme, men alle foresatte er ansvarlige for 

det sosiale. Det skal ikke være klassekontakten som skal ta initiativ, men alle skal være med. Dvs 

at når en for eksempel kommer til 7. trinn og vil til kongeparken, er det ikke klassekontakt som 

er ansvarlig for å ta initiativ til koordinering av kjøring og div.  

Vi drøftet også om vi skal sitte 1 eller 2 år i FAU, men flertallet ønsker 1 år. Det er uansett nok 

elever til at en foresatt til hver elev kan være med i FAU en gang i løpet av skoleløpet. Det er i 

år i tillegg utarbeidet et årshjul, slik at de som overtar til høsten vet hva som ligger fast til de 

ulike møtene. Det første møtet til høsten vil gammelt FAU være med og gi info til nytt FAU, 

samt svare på spørsmål.  

 

Det er en del rasistisk og stygg ordbruk i flere klasser. Viktig at vi snakker med barna våre om 

dette. Se også melding på Messenger gruppen til klassen ang tiltak ved dårlig oppførsel/ 

språkbruk som ble sendt ut 05.03.  

 

Tirsdag 21. mai kl 18 er neste møte. Vi vil da forberede grillfesten, evaluere KFU møtet og 

gjennomgå årshjulet. 

 

 

Referent 

Wenche Langvik Voster 

 

 

 


